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Fractie VRAAG Antwoord

4a Jaarverslag 2019 
bezwaarschriftencommissie

PvdA Kan worden aangegeven hoe het aantal; 
bezwaarschriften, voorlopige 
voorzieningen, beroepszaken per categorie 
en hoger beroepszaken (de categorieën in 
het jaarverslag) zich de afgelopen (max.) 5 
jaar heeft ontwikkeld?

Bijgaand een overzicht van de cijfers van de bezwaarschriften van 2015 tot en 
met 2019. Zie bijlage (onder de beantwoording van de technische vragen).
 

PvdA Is er een verklaring voor een eventuele 
trend?

De aantallen zijn vrij stabiel. De twee uitschieters naar boven in 2017 en 2018 
zijn te verklaren door kustversterking Katwijk (2017) en 30 bezwaren tegen één 
vergunning (2018). De uitschieter naar onderen (2016) zou wellicht kunnen 
komen door deregulering van de Keur in 2015 (‘ja, tenzij’), maar dat is niet met 
zekerheid te zeggen.

PvdA
Kan in het vervolg standaard zo’n trend 
worden weergegeven, zodat de VV dit kan 
volgen?

We zullen dit verzoek voorleggen aan de onafhankelijke 
bezwaarschriftencommissie.
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5b Programmajaarverslag  2019

PvdA Er wordt meerdere malen aangegeven dat 
de investering is vertraagd, lang niet altijd 
wordt daar ene oorzaak bij aangegeven. Is 
er een rode draad te benoemen? Zij alle 
vertragingen veroorzaakt door gebrek aan 
capaciteit voor die specifieke 
investeringen?

Op 19 februari 2020 is de VV door middel van  een TKN memo geïnformeerd 
over de achtergebleven investeringen. Daarin zijn de diverse oorzaken 
benoemd. Gebrek aan capaciteit wordt daar niet met name genoemd, wel het 
vervangen van inhuur door vaste krachten en de toegenomen arbeidsmobiliteit 
in algemene zin.

PvdA Pagina 38: er wordt verwezen naar een 
evaluatie waaruit is gebleken dat de 
organisatie resultaatgerichter is geworden. 
Wie heeft deze evaluatie uitgevoerd? Waar 
is de genoemde conclusie gebaseerd?

Eind 2018 is door de directie een (interne ambtelijke) evaluatie uitgevoerd van 
het organisatie ontwikkeltraject ‘Team 2020’, dat begin 2017 in gang is gezet. 
Het doel van het ontwikkeltraject ‘Team 2020’ was om de organisatie 
eenduidiger, eenvoudiger en resultaatgerichter te maken. Voor de evaluatie zijn 
D&H leden geïnterviewd; er is een enquête gehouden onder leidinggevenden; er 
zijn werksessies met medewerkers belegd; en er is een gesprek geweest met de 
OR.
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PvdA Pagina 42: het opstarten van I&A projecten 
heeft langer geduurd dan verwacht. Wat is 
hiervan de oorzaak en wat wordt hieraan 
gedaan?

I&A kenmerkt zich door het verhelpen van (onverwachte) problemen en het 
realiseren van ambitie. De praktijk is weerbarstig, waardoor vertragingen 
ontstaan.
In het kader van de doorontwikkeling van I&A dienstverlening is een traject 
gestart, gericht op excellente bedrijfsvoering. Twee aspecten daarin hebben 
betrekking op de vraag van pagina 42: 
· Verbeteren projectmatig werken: methodiek en sturing
· Planning en organisatie van de werkzaamheden waaronder resource 
management  

5d Voorjaarsburap

PvdA Bij diverse projecten in het overzicht op 
pagina’s 2-3 wordt aangegeven dat er te 
optimistisch is gepland of geraamd. Hoe 
zijn de leerervaringen van de vertragingen 
van de afgelopen jaren doorgevoerd? Hoe 
wordt dit vertaald naar realistisch plannen 
en ramen?

In de VV t.k.n. memo over het achterblijven van investeringen (19 februari 
2020) zijn aanbevelingen en actiepunten opgenomen. Deze gaan onder andere 
over meer realistisch plannen en ramen. U ziet de leerervaringen vertaald in de 
nieuwe ramingen in deze Burap, en u zult dit ook terugzien in het komende MJP 
en de komende begroting.
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5e Bedrijfswaarden

PvdA Het waterschap Brabantse Delta heeft als 
waarde “continuïteit” gehanteerd, die komt 
niet 1-op-1 herkenbaar terug in het 
voorstel van D&H. Valt de waarde 
“continuïteit” onder een van de door D&H 
voorgestelde waarden? Zo ja, welke? Zo 
Nee, waarom is deze waarde niet 
meegenomen als bedrijfswaarde om risico’s 
ter bepalen en werkzaamheden te 
prioriteren?

Indien door de vragenstellers wordt gedoeld op bedrijfscontinuïteit, dan is dit 
inbegrepen in de eerste vier bedrijfswaarden. De bedrijfswaarden zijn een 
afgeleide van de inhoudelijke bestuursprogramma’s, waarvoor je als organisatie 
staat. Waterschap Brabantse Delta heeft de waarden een kleine tien jaar 
geleden vastgesteld en destijds speelde de discussie rondom het voortbestaan 
van de waterschappen. Om di reden hebben zij de bedrijfswaarde continuïteit 
destijds toegevoegd, maar dat speelt nu niet meer. In deze tijd zie je dat 
waterschappen de waarden duurzaamheid, energieneutraliteit en circulariteit 
opnemen omdat dat momenteel veel aandacht heeft.

5h Aquon
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PvdA Hoe zou Aquon in de ogen van D&H de 
doelen duurzaamheid, circulariteit en het 
bereiken van energieneutraliteit in 2025 
kunnen vertalen in haar ontwerpbegroting 
die is toegespitst op het leveren van 
laboratoriumdiensten?

Rijnland heeft in de concept-zienswijzebrief AQUON gevraagd om de 
onderwerpen duurzaamheid en circulariteit in de begroting te laten terugkomen. 
Dat zijn doelen waaraan Rijnland zich verbindt en die daarom door geeft aan de 
aan Rijnland verbonden partijen. AQUON kan zich goed verbinden aan het 
bereiken van energieneutraliteit in 2025, zeker gezien de beoogde nieuwbouw. 
Ook heeft AQUON bij de nieuwbouw van het laboratorium alle kans om dit op 
een zo circulair mogelijke manier te doen. Wij menen dat AQUON al het nodige 
doet op dit gebied, maar dat ze daarover explicieter kan rapporteren in de 
planning & control documenten zoals begroting en jaarrekening.

 

A&B Waarom worden er zoveel kosten gemaakt 
voor uitbestede analyses en diensten van 
derden?

De vraag van de deelnemende waterschappen is op dit moment groter dan 
AQUON aankan. Tevens wordt er altijd een flexibele schil aangehouden om op 
pieken en dalen in te kunnen spelen. Met name de diensten waar AQUON geen 
specifieke deskundigheid in heeft, worden uitbesteed (zoals PFAS-analyses). De 
waterschappen dienen hun meetvraag in op basis van de informatiebehoefte 
(die groter wordt, al dan niet wettelijk verplicht) en wat zij in hun exploitatie 
kunnen verantwoorden. AQUON kan tot nu toe leveren.
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A&B Hoe komt de meetvraag tot stand en wordt 
deze meetvraag ook aanbesteed? En zo 
nee, waarom niet.

De waterschappen hebben zich verbonden alle laboratoriumdiensten bij of via 
AQUON af te nemen om te voorkomen dat er onderbezettingsverliezen ontstaan 
(waar de andere waterschappen dan voor opdraaien) en daarom besteden zij 
zelf niet aan. Bovendien kan AQUON een schaalvoordeel behalen door voor 
negen waterschappen in te kopen. AQUON zelf besteedt wel aan en is ook 
gebonden aan de Europese aanbestedingsregels.
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BIJLAGE BEZWAARSCHRIFTENCOMMISSIE 2015-2019

Jaar Aantal 
bezwaarschriften

Ingetrokken Beroepszaken VOVO Hoger beroep

2015 42

(merendeel 
vergunningen)

12 6 0 1

2016 23

(merendeel 
handhaving)

16 1 1

2017 68

(merendeel 
handhaving en 
nadeel-
compensatie)

14 1 1 1

2018 78

(merendeel 
vergunningen, 30 
bezwaren tegen 
één vergunning)

12 3 0 25 (nadeel-
compensatie)



Beantwoording Technische Vragen

Aan: Verenigde vergadering

Onderwerp: Beantwoording technische vragen commissie BOD

Datum: 22 april  2020

2019 39

(merendeel 
vergunningen)

8 

(in 6 zaken 
nog inforeel 
overleg 
gaande)

7 2 1


